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Δευτέρα, 14 Απριλίου 2025 

Ερώτηση 

Προς τα Υπουργεία: 

1. Προστασίας του Πολίτη, 
2. Δικαιοσύνης. 

Θέμα: «Αγνοείται ο αριθμός όσων έχουν επιστρέψει ολοκληρωτικά 
στα Αστυνομικά  καθήκοντα και η τύχη 130 κενών θέσεων για την 
Δικαστική Αστυνομία».  

Κύριοι Υπουργοί, 

Την έντονη δυσαρέσκεια και απογοήτευσή τους απέναντι στο Υπουργείο 
Δικαιοσύνης έχουν εκφράσει οι επιτυχόντες του διαγωνισμού του επικουρικού 
πίνακα 1ΔΑ/2023, για την ολιγωρία που έχει επιδείξει εδώ και πολλούς μήνες το 
Υπουργείο Δικαιοσύνης. 

Πάνω από ένα χρόνο μετά την αρχική προκήρυξη της Δικαστικής Αστυνομίας 
και μετά από πέντε προσκλήσεις για υγειονομικές, αθλητικές και ψυχοτεχνικές 
εξετάσεις, δεν υπήρξε καμία ενημέρωση των επιτυχόντων των απαιτητικών 
δοκιμασιών του διαγωνισμού — γραπτές εξετάσεις, ψυχοτεχνικά, υγειονομικά 
και αθλητικά αγωνίσματα. 

Ευλόγως, η εικασία των επιλαχόντων για τις 130 οργανικές θέσεις (125 ΔΕ και 
5 ΤΕ) οι οποίες ποτέ δεν δόθηκαν σε προκήρυξη, ήταν η περαιτέρω 
απορρόφηση ένστολου προσωπικού, κάτι που όπως είχε κάνει γνωστό ο 
Υφυπουργός Δικαιοσύνης κ. Ι. Μπούγας και ήταν στα άμεσα σχέδια της 
κυβέρνησης έως τα τέλη του 2025.  

Επειδή, έως και σήμερα, τίποτα δεν έχει αποσαφηνιστεί από το Υπουργείο 
Δικαιοσύνης, για το τι έπεται στο προσεχές διάστημα και πώς θα  διενεργηθούν 
οι προσεχείς προσλήψεις.  
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Επειδή, έχει δηλωθεί δημόσια ότι στόχος του Υπουργείου είναι έως το τέλος 
του 2025 να έχει αποδεσμευτεί από τα δικαστήρια δύναμη 2.000 έως 2.500 
αστυνομικών της Ελληνικής Αστυνομίας, ώστε να επιστρέψουν στα καθήκοντά 
τους. 

Επειδή, οι πίνακες επιλαχόντων πρόκειται να λήξουν αυτόν τον μήνα.  

Επειδή, δεν υπάρχει καν σαφές σχέδιο για το αν θα καλυφθεί ο επικουρικός 
πίνακας της 1ΔΑ/2023. 

Επειδή, τα κενά που έχουν προκύψει από παραιτήσεις, μη αποδοχή διορισμών 
και άλλα κωλύματα, δεν έχουν αναπληρωθεί σε διάστημα ενός έτους, όπως 
ρητά ορίζει το ΦΕΚ της 1ΔΑ/2023. 

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί, 

1. Πόσοι αστυνομικοί υπάλληλοί έχουν αποδεσμευθεί μέχρι σήμερα από τις 
υποχρεώσεις τους με τα Δικαστήρια και επέστρεψαν ολοκληρωτικά στα 
καθήκοντά τους;   

2. Έως πότε θα έχει ολοκληρωθεί αυτή η διαδικασία επιστροφής τους,  
ώστε να μπορέσουν τα κενά αυτά να καλυφθούν από τους επιλαχόντες 
υποψηφίους της 1ΔΑ/2023; 

3. Προτίθεται το Υπουργείο Δικαιοσύνης να εκδώσει νέα προκήρυξη 
πρόσληψης προσωπικού, για να καλυφθούν οι θέσεις από τους 
επιλαχόντες υποψηφίους της 1ΔΑ/2023; Αν ναι ποιο είναι το 
χρονοδιάγραμμα αυτής; 

4. Τι σκοπεύει να πράξει το αρμόδιο Υπουργείο για την αξιοποίηση όλου 
αυτού του ανθρώπινου δυναμικού που έχει ήδη κριθεί ικανό και 
κατάλληλο για τη στελέχωση της Δικαστικής Αστυνομίας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

            

 

 

Γιώργος Β. Μουλκιώτης 

 

 

 




